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Socialudvalget

Til:

Dato:

Indenrigs- og socialministeren

10. juli 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 515

På baggrund af vedlagte nyhedsartikler fra dr.dk "Børnehave brugte 40.000 

på taxa" fra den 9. juni  2009 og "Luksusrejser går ud over børnene" fra den 

11. juni 2009 bedes ministeren redegøre for, om det kunne være gavnligt, 

såfremt ministeriet eller KL udsendte retningslinier vedrørende brugen af 

offentlige midler i børneinstitutioner med henblik på at sikre en bedre 

prioritering de steder, hvor midlerne har været brugt uhensigtsmæssigt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfmahr@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand
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